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Jägareförbundet 

Västra Götaland Väst 

 

    Välkommen    

  
 

Länsföreningsstämma 2023 

 

Stämman hålls i Trollhättans Folkets Hus 2023-04-04 
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KALLELSE TILL ÅRSSTÄMMA I JÄGAREFÖRBUNDET VÄSTRA 

GÖTALAND VÄST 

 

Tisdagen den 4:e april kl. 18:00 Trollhättans Folkets  

Hus, lokal CLIO  

OBS! Mat i form av landgång serveras från kl 17  

Anslut i god tid! 

 

Parkera lämpligen på taket av affärshuset Oden. 

Ta hissen ner till entréplanet och gå ut på Kungsgatan och gå till höger. 

Ingången till Folkets Hus ligger ett kvarter längre bort på motstående sida. 

 

Anmälda stämmodeltagare får en kallelse på den e-postadress 

som angivits.  
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Preliminär tidsplan: 

16:45 Avprickning börjar  

 

17:00 Landgång, kaffe och kaka serveras i matsalen 

 

18:00 Stämman öppnas 

   

ca 20:00 Avslutning 

 

Välkomna!  

Styrelsen Jägareförbundet Västra Götaland Väst 
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Dagordning för Västra Götaland Väst länsföreningsstämma 4:e april 2023 

 

1. Föreningsstämman öppnas  

2. Upprop och fastställande av röstlängd 

3. Stämmofunktionärer 

a) Val av ordförande och vice ordförande för mötet 

b) Anmälan om av styrelsen utsedd sekreterare för mötet 

c) Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet – tillika rösträknare 

 

4. Godkännande av dagordning 

5. Fråga om stämman är stadgeenligt utlyst 

6. Styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse 

7. Revisorernas berättelse 

8. Beslut om resultaträkning samt fastställande av balansräkning 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

10. Val av ordförande i länsföreningen tillika styrelsens ordförande för en tid av ett år 

11. Val av ledamöter till styrelsen 

a) 6 st. ledamöter för ett mandat på 2 år 

 1 ledamot  från valregion 1 

 2 ledamöter  från valregion 2 

 2 ledamöter  från valregion 3 

 1 ledamot  från valregion 4 

b) fyllnadsval på ett år 

 1 ledamot från valregion 1 

 1 ledamot från valregion 4 

 

12. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter på 1 år i länsföreningen 

13 Val av två revisorer och två revisorssuppleanter på 1 år i Göteborgs Jagtsällskaps 

stiftelse 

14. Val av (3) ombud och (3) suppleanter till Svenska Jägareförbundets årsstämma 2020 
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15. Val av valberedning  

a. 1 st. ordförande/sammankallande i valberedningen 

b. 4 ledamöter för en mandattid på 2 år  

Valregion 1 

Valregion 2 

Valregion 3 

Valregion 4 

 

c. Fyllnadsval Valregion 1 

 

16. Styrelsens förslag beträffande: 

a) Verksamhetsplan för 2023 

b) Kretsbidrag 

c) Budget 

d) Ärenden över vilka Jägareförbundet begärt stämmans yttrande 

e) Inkomna motioner 

f) Övriga ärenden   

g) Avrapportering föregående års motioner 

  

 

17. Ersättningar till styrelse och valberedning 

 

18. Bestämmande av sättet att kalla till nästa föreningsstämma 

 

19. Belöningar, utmärkelser och avtackningar 

 

20. Övriga frågor 

 

21. Föreningsstämman avslutas 
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Jägareförbundet Västra Götaland Väst 

Verksamhets- och  

förvaltningsberättelse för år 2022 
 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft följande sammansättning:  

 Ordförande  Morgan Andersson 

 1:e Vice Ordförande  Martina Friberg 

 2:e Vice Ordförande  Lisbeth Hellner och Stefan Alm 

 Sekreterare Magnus Blomstrand,  

 Skattmästare Lars Bergdahl till april, Eric Mandelsvärd från april 

 Ledamöter Mats Svantesson 

Lennart Gustavsson 

Niklas Karlsson 

Anders Sundbäck 

Dahn Andersson 

Stefan Alm 

Mattias Olsson 

   

 Janne Karlsson adjungerad till styrelsen som ansvarig för ungdomsprojektet 

 Göte Johansson adjungerad till styrelsen som ledamot i Viltförvaltningsdelegationen 

 

 

I arbetsutskottet (AU) har ingått: Morgan Andersson, Marina Friberg, Eric Mandelsvärd 

Anders Sundbäck och Magnus Blomstrand 

 

Länsföreningens styrelse under året haft 12 protokollförda sammanträden varav 5 har varit 

helt digitala Teams-möten.  

AU har haft 10 protokollförda möten. Alla som Teams-möten. 
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Styrelsen har organiserat verksamheten i arbetsgrupper.  

I varje arbetsgrupp är någon av styrelsens ledamöter kontaktman till styrelsen. Styrelsens 

ledamöter är dessutom kontaktpersoner för sina grupper av jaktvårdskretsar. 

Styrelsen är remissinstans i frågor från länsstyrelsen, polismyndigheten och olika 

organisationer samt i ett antal frågor och remisser från Svenska Jägareförbundet. 

Ordinarie länsföreningsstämma hölls i Trollhättans Folkets hus 2022-04-05 Som 

stämmoordförande tjänstgjorde Lars Ivarsbo och Lars Olof Lyrdal.  

Revisorer har varit Thomas Johansson och Andreas Johnsson och revisorssuppleanter  

Mattias Samuelsson och P-A Bäcklund 

Svenska Jägareförbundets personal har för vår del utgjorts av Regionchef Mariana Skoglund 

samt konsulenterna Karl Johan Brindbergs, Hanna Ståhl och Jerker Andersson gemensamt 

med övriga länsföreningar i Västra Götaland. Som kontorist Katarina Dahlgren. 

Ombud vid Svenska Jägareförbundets årsstämma i Kalmar var Morgan Andersson, Martina 

Friberg och Magnus Blomstrand 

Verksamhetsåret 2022 blev ett ganska normalt år. Det präglades av coronarestriktioner 

i början, men sedan blev det underhand mer fysiska träffar. Styrelsen har delvis fortsatt 

använda digitala möten som en del i styrelsearbetet.   

Länsföreningen   

• har bekostat litteraturen Jägarskolan för ungdom upp till 25 år, som tecknar/har 

tecknat medlemskap i Svenska Jägareförbundet 

• har under året, med starkt stöd av Stiftelsen Göteborgs Jagtsällskap, fortsatt driva ett 

ungdomsprojekt med Jan Karlsson som projektledare.  

• har under året medverkat till utveckling av Skogaryd som mötesplats för kretsar och 

medlemmar. Mycket arbete har lagts på iordningställande av pass 

• har medverkat i Västra Götalands Viltförvaltningsdelegation genom Göte Johansson 

• förbundet har använt sig av fysiska ordförande träffar igen, men man använder den 

digitala mötesplattformen för information och samrådsmöten fortsatt.  

• har deltagit vid digitala och fysiskt samverkansråd i Region Syd. 

• har löpande under året haft ett antal kontakter med myndigheter, tjänstemän, 

förbundsstyrelsen, andra länsföreningar, kretsar, medlemmar och enskilda i en rad 

ärenden 

• har besvarat ett antal remisser  

• har via sina kontaktpersoner ute i kretsarna deltagit vid kretsårsmöten och i 

förekommande fall även på styrelsemöte löpande under året 

• har inbjudit valberedningens ordförande vid styrelsemöte 
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Länsföreningens styrelse har utöver vad som ovan nämnts arbetat aktivt enligt 

Jägareförbundets policys i alla dess hänseenden  

Vissa av aktiviteterna har i god anda skett tillsammans med vår samarbetspartner 

Studiefrämjandet. 

Antalet medlemmar var den 31dec 2022: 11 435 st. 

(motsvarande siffra 31 dec 2021: 11 376 st.)  

 

 

 

 

 

FOKUSOMRÅDEN OCH ARBETSGRUPPER 

Länsföreningen arbetar enligt den organisationsstruktur som beslutades om vid årsstämman i 

juni 2014. Befintliga arbetsgrupper sorterar nu under något av de fyra huvudområdena. 

Länsföreningen har också arbetsgrupper som kan anses tillhöra flera huvudområden och dessa 

benämns som stödfunktioner nedan. 

Ansvariga ur styrelsen för de olika arbetsgrupperna har varit 

Jakt och Viltförvaltning (Morgan Andersson)  

1) Älg, skog, foder, viltvård, vildsvin, hjort, invasiva arter, fältvilt:  

     Morgan Andersson, Stefan Alm  

samt Göte Johansson (ej styrelseledamot) 

2) Kustjaktrådet:    Niklas Karlsson, Martin Hahne (ej styrelseledamot) 

3) Rovdjur:   Morgan Andersson, Stefan Alm samt  

     Göte Johansson, 

4) Hund:     Lennart Gustavsson, Niklas Karlsson 

5) NVR:     Lennart Gustavsson, Dahn Andersson    

6) Viltdata:    Magnus Blomstrand och Hanna Ståhl (konsulent) 

 

Utbildning (Martina Friberg) 

7) Utbildningar:    Mats Svantesson, Martina Friberg 

8) Jägarexamen:    Lisbeth Hellner 
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9) Skytte:    Stefan Alm 

Opinion och Kommunikation (Anders Sundbäck)  

10) Ungdom:    Mats Svantesson, Martina Friberg  

11) JAQT:     Susanne Kellerman 

12) Ungdomsprojektet:   Janne Karlsson 

13) Opinion och Kommunikation: Anders Sundbäck till 1:a okt, Niklas Karlsson,  

Eric Mandelsvärd Magnus Blomstrand 

 

Medlem och Marknad (Magnus Blomstrand) 

14) Mässor:    Magnus Blomstrand 

15) Medlem:    Dahn Andersson, Stefan Alm, Jan Karlsson 

 

Stödfunktioner 

16) Skogaryd:    Mats Svantesson, Janne Karlsson (Ej st.led.) 

17) Ekonomi:    Erik Mandelsvärd skattmästare och Ekonomicentrum i 

                                                Alingsås som redovisningskonsult 

 

 

 

JAKT OCH  VILTFÖRVALTNING  

 

JAKT & FAUNA 

Länsföreningarna är representerade i länets viltförförvaltningsdelegation (VFD) genom Göte 

Johansson, Jakt och Viltvårdsintresset, samt politiskt genom Morgan Andersson. Vidare ingår 

Anders Andersson från Södra Älvsborg i Klövviltutskottet. 

Jakt- och Faunagruppen i Jägareförbundet Västra Götaland Väst har under verksamhetsåret, 

liksom tidigare år, behandlat frågor och remisser som rör gruppens kompetensområde. Enskilt 

samt i samarbete med övriga länsföreningar i Västra Götaland. 

Det har diskuterats och engagerat många jägare hur dåligt vår älgstam mår i Västra Götaland. 

Jaktlag har ställt in älgjakten för att göra vad de kan för att rädda älgen. Några ÄFO grupper 

har bjudit in till samrådsmöten där både Styrelserepresentanter och tjänstemän från VGV 

deltagit. Dessa möten har varit välbesökta av skötselområden och licensjaktlag. 
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Mycket av diskussionerna har varit hur vi skall samförvalta klövviltet, de flesta ser att det är 

nödvändigt för att få en klövviltsstam i balans. Detta är en länsövergripande uppgift och det 

är ett krav att de 3 länsföreningarna i Västra Götaland samarbetar. 

Vår uppfattning är att gällande system är ett så kallat nedifrån och upp system där 

älgskötselområdena skall sätta normer för älgförvaltningen. Detta har uppmärksammats och 

man har kallat till samrådsmöten.  

Det av Länsstyrelsen satta målet på max 5% årliga betesskador på tall och de stora 

skogsbolagens drev på att älgen är den stora syndabocken. Skador på skogen kan inte 

hänvisas till enbart älg utan till det totala betestrycket. Och det kan enligt vår uppfattning inte 

uppnås endast genom en decimering av älgstammen, utan här måste ståndortsanpassning av 

trädslag och samförvaltning av klövviltet vara grund för minskning av skogsskador.  

Vidare kan inte fällavgifterna för älg höjas i takt med minskande älgpopulation utan här 

måste Länsstyrelsens administrationskostnader för förvaltningen ifrågasättas. Länsföreningen 

har under året, tillsammans med andra föreningar i Region Syd, lyft frågan om nuvarande 

älgjaktsystem till förbundsstyrelsen för översyn, vilket har påbörjats.   

Vildsvinspopulationen täcker idag hela vårt verksamhetsområde även om stora lokala 

variationer förekommer. Här liksom i övriga jaktsammanhang är det oerhört viktigt att 

avskjutningsrapport sker i Viltdata så att vi kan följa utbredning och uppskatta 

populationsstorleken. 

Kron- och Dovvilt fortsätter öka och jaktbara stammar finns nu på många platser i vårt 

område. Rådjurspopulationen är överlag god. 

 

 

ROVDJUR  

Svenska Jägareförbundet har valt att i 2022 års valrörelse ta upp frågan om politikers löften 

om att kunna reglera vargstammen genom licensjakt, man har på centralt håll bjudit in till 

möten där rovdjursfrågan och vargproblematiken diskuterats. Krav på viktiga beslut har 

ställts. Länsföreningarna i Västra Götaland bjöd in riksdagspolitiker till en träff i mars 2022 

för att ge vår syn på rovdjursproblematiken. Vi lyfte även frågan om VFD,s blygsamma roll i 

viltförvaltning, hur urvattnat och tagglöst de få beslut som vi får fatta har för viltstammarna. 

Vilka åtgärder som regering och riksdag måste besluta om för att få en balans i rovdjur och 

annan viltförvaltning. Egna s.k. åtelkameror får nu används lagligt och länsstyrelsen 

godkänner bilder från dessa kameror som underlag för inventering. Vi fick lodjursjakt 

beviljad vintern 2023. Tilldelningen blev 2 lodjur i Dalsland och 6 i Södra Älvsborg. 

Vargpopulationen ökar i vårt område och vargen finns nu över allt i vårt län. I princip har alla 

län i region syd har nu ett eller flera vargrevir. Arbetet med att samordna aktiviteter och 

gemensamma träffar har startats. 
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 Länsföreningen har fortlöpande insyn i länsstyrelsens rovdjursinventeringar, genom att Göte 

Johansson ingår i VFD rovdjursutskott. Denna grupp har haft ett antal möten under året. 

 

KUSTJAKT 

Året började med en väl genomförd ejderinventering utmed kusten där vi inventerade ca 60% 

av den jaktbara kusten o räknade ihop 15 083 st ejdrar.Där vi fick ekonomiskt stöd av 

förbundet,  Göteborgs Jaktsällskaps Stiftelse och riksjägarna . 

Beslut om den kommande ejderjakten lyste med sin frånvaro. 

Det kom ett licensjaktbeslut på knubbsäl till sist vilket var positivt. Det tråkiga var att vi inte 

får jaktstart i augusti utan får vänta till september vilket försvårar möjligheten att fylla kvoten. 

När de sedan från länsstyrelsens håll valde att fortsätta undanta natura 2000 områdena för jakt 

blir avskjutningen omöjlig då ca 94 % av sälarna befinner sig i dessa områden. 

Vi påbörjade utdelning av 20 st minkfällor till ungdomar utmed kusten o det visade sig vara 

väldigt uppskattat. Vi kommer att följa upp och rapportera från detta projekt. 

Det kom ett litet utbrott av fågelinfluensa i GBG:s området som gav lite jobb för jägarna i 

området och även lyfte fram att den aktuella kommunen är ansvarig att bistå. 

Vid vårt årliga möte deltog Regina Gentsch från länsstyrelsen och klargjorde deras ställning i 

mink-, skarv- och sälfrågorna vilket främst klargjorde de olika synsätten på skarv och säl. 

Regina sa att de sökte ett ökat samarbete med kustjaktrådet i framtiden vilket vi välkomnar då 

det i nuläget inte existerar. 

Vi lyckades även få med kustjakten i diverse jakttidningar samt förbundets egna jaktpodd. 

/Martin Hahne 

                    

HUND 

Under 2022 började problematiken med pandemin att avta. Ett antal kurser har hållits av 

instruktörer. Utbildningsbehovet av instruktörer inventerades och utbildningar planeras 

inför 2023. Arbetet med ”Projekt Eftersöksassistans” fortsätter som tidigare. 

Länsansvariga i Region Syd har haft en första kontakt för arbetet under 2023. Ett mästerskap i 

eftersök kommer att hållas. Uttagning av ekipage från Västra Götaland Väst sker den 6 Maj. 

Träffar för befintliga instruktörer kommer att ske under året. Kretsarna avgör vem som skall 

delta från respektive krets. Vi behöver underlätta möjligheten att få kontakt med aktiva 

instruktörer och se vilka utbildningar som finns tillgängliga. Arbetet med eftersöksassistans 

fortsätter som tidigare.   
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NVR 

Under våren genomfördes en ”pilot” för utbildning med inriktning med arbete vid 

trafikolyckor. Vi har fått mycket uppskattning för den, vilket såklart är glädjande. Det 

planeras nu en uppföljning under våren. Den bygger i grunden på samma koncept som pilot 

2022. Det kommer att vara en utveckling med hänsyn till gjorda erfarenheter från piloten. 

Kursens är nu namngiven som:  Eftersök, viltolyckor och tätortsnära miljö.    

Under 2022 fick vi en ny länsansvarig jägare, Torkel Norling, han planerar ett antal träffar 

under det kommande året. Där kommer han framföra sina tankar angående det fortsatta 

arbetet inom NVR.  

Jägarförbundet har centralt har dragit i gång en digital utbildning för alla NRV anslutna i 

Sverige. Den kommer att fortsätta under 2023 

Jägareförbundet planerar att komma i gång med eftersök/jakt i tätortsnära miljö. Upplägget är 

ännu oklart. Det förekommer ibland oklarheter mellan skyddsjakt och vad som egentligen 

gäller när man agerar skydds- eller kommunjägare respektive uppdrag i NVR-organisation.    

Rapporteringssystemet som uppdaterades under 2020 uppfattas positivt och fungerar bra.  

 

 

VILTDATA 

Länsföreningen följer inrapporteringen av fällt vilt genom att rapporter tas fram till 

styrelsemöten. Ungefär 75% av de älgar som inrapporteras i ÄFO 1-ÄFO5 rapporteras via 

viltdata. Lägst andel i ÄFO4 (32%). 

Småviltsrapporteringen är fortfarande för låg i flera kretsar, men en klar förbättring har skett i 

några. Täckningsgraden för kretsarna Västra Götaland Västs länsförening varierar mellan 2 

och 96 %.  

Täckningsgraden för hela länsföreningen är 24 % vilket är 1 %  sämre än föregående år 

Svenska Jägareförbundets målsättning är att nå en täckningsgrad om 40 % i länets alla kretsar 

till 2024. 11 kretsar når detta nationella mål. 13 st. når över 30%, medan 8 kretsar ligger 

mellan 2 och 30%. Den på årsstämman 2022 beslutade extra premien till kretsar som 

rapporterar över 30 % av sin areal gav dess 13 kretsarna sammanlagt 12 144kr. Störst relativ 

utdelning fick Sotenäs som med sina 95,5% fick 11,6 öre per rapporterad ha vilket gav  totalt 

1367kr som motsvara c:a 5 kr/medlem. 

 

Ett försök att samla alla älgskötselområden i Munkedal-Lysekil för att diskutera rapportering 

via ingående älgjaktlag gav klen uppslutning. Två av fem ÄSO:n var representerade.  

Besök har gjorts på älgmöte i Tanums och Stångenäs ÄSO, där jaktledarna visat intresse att 

se till att rapporteringen kommer igång i älgjaktlagen.  
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OPINION OCH KOMMUNIKATION 

Vi har under året införskaffat en del reklammaterial som varit vinster i diverse tävlingar på 

våra sociala medier. Dessa tävlingar har generat bra med nya följare och vår samlade 

bedömning är att projektet varit lyckat. 

Under våren genomfördes en kommunikationsenkät med anledning utav förbundets 

kommunikationsprojekt. Resultatet här visade att förbundet, både via förtroendevalda och 

tjänstemännen kan klart förbättra både kommunikationen intern men också externt.  

Vi har under året haft en del föreläsningar angående jakt, viltvård och förbundsinformation. 

Vi har även deltagit i en del extern verksamhet inom Jägareförbundet som till exempel 

medlemsvärvning, mässor och besök på externa jaktevent som tex JG Jakt´s 50 års jubileum 

där vi deltog med mässtält, personal och simulatorskytte.  

Vi har under 2022 första hälft varit med flertalet gånger i Svensk Jakt. Både med stora egna 

reportage men även som medskribent och sammanställande utav kretsarnas verksamheter. De 

stora reportagen var vårt ungdomsläger och vår nya satsning på utbildningsträff inom NVR.  

Vi har även löpande skickat ut pressmeddelande ifrån Svenska Jägareförbundet och Västra 

Götaland Väst. Våra mediala samarbetspartners har bemött detta med positivitet och vi har 

flera gånger deltagit i reportage, intervjuer samt omnämns.  

Vi har ökat stort på våra sociala medier och uppfyller våra mål i både aktivitetslistan som 

verksamhetsplanen.  

Vi har även deltagit med vinster till hundklubbar och idrottsföreningar. Tanken här är ökad 

acceptans i samhället samt synliggöra vårt förbund och vår verksamhet.  

Under årets införskaffades enhetlig klädsel och namnbrickor till samtliga ledamöter inom 

länsföreningen. Tanken med detta är att vid representation uppträda med enhetlighet.  

Anders Sundbäck avgick som länskommunikatör 1 oktober.  

Vi har anledning att känna oss stolta för VGV:s hemsida blev nr 2 när det gäller mest besökta 

läns hemsidor. Sammanlagt 148 000 besökare och åldersgruppen 35 till 54 år ökade från 29% 

till 41% av antalet besök.  
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WEBB 

På länsföreningens hemsida publiceras främst kurser, träffar och kretsgemensamma 

aktiviteter. Förteckning över områdets kretsar liksom länkar till kretsarnas hemsidor hålls 

uppdaterade. 

På sidan finns kontaktuppgifter till styrelsen. Nyheter inom länet publiceras. 

Fyra av länsföreningens kretsars hemsidor uppdateras av länsföreningens WEB-ansvarige. I 

dessa fall rör det sig i första hand bara om styrelseförteckning och årsmöteskallelser. 

Genomgång av kretshemsidorna har visat att flera kretsar fortfarande ”glömmer” att 

uppdatera sina sidor även om viss förbättring skett på vissa håll.  

 

JAQT 

Susanne Kellerman har representerat länsföreningen som JAQT:s kontaktperson. Under våren 

hölls en nationell samling på Öster Malma där vi var delaktiga.  

Vi har under året varit synliga på en del tjejträffar runt om i verksamhetsområdet. 

Hunnebostrand, Stjärnåsen, JG jakt och även Interjakt i Trollhättan har haft besök.  

I slutet av oktober gästades Interjakt Trollhättan av ett gäng tjejer efter stängning. Kvällen 

ägnades åt teknik- och elektronikgenomgång. Frågor och produkterna som förevisades var 

många. Vi tackar Interjakt och Studiefrämjandet för en trevlig kväll! 

I början av november genomförde JG jakt en öppen tjejkväll. Jaktgrossister och 

produktleverantörer deltog ihop med Svenska Jägareförbundet. Medlemsvärvning och 

viltförvaltningssamtal var kvällens huvudnummer. Under kvällen lottades det ut en bland 

annat en kokbok. Uppskattningsvis deltog strax över 50 tjejer! 

 

 

UNGDOM                                    

UNGDOMSVERKSAMHETEN  

Länsföreningens ungdomsansvariga har efter Corona lyckts få i gång ungdomslägret igen 

med ca 15 deltagare under 3 dagar med många olika aktiviteter. Det har varit lite svårt att få 

tillbaka ungdomarna efter pandemin.  

  

• 13 vildsvinsvak 1 fällt. 

• 4 småviltsjakter på rådjur 3 fällda. 

• 4 älg- och vildsvinsjakter 1 tjur fälld. 
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Deltagarna har varit ungdomar, jägarskolelever och nya jägare.  

Vi har varit på en ungdomskonferens på Öster malma.  

 

SKOGARYD 

Nyttjandet av Skogaryd har varit ungefär som föregående år alla har nog svårt att få igång 

sina verksamheter igen Den nya markdelens viltåker har blivit ett lyft för det vilda och de 

gamla har varit flitigt nyttjade av småviltet. Nyinköpta simulatorn har utnyttjats ett flertal 

gånger. Pass och jakttorn har flyttats och setts över. Markägaren har gjort färdigt 

uppdämningen på marken och det skall bli roligt att se hur det påverkar det vilda.  

 

 SKOL- OCH UNGDOMSPROJEKTET 

Göteborgs Jaktsällskaps Stiftelse bidrog återigen med ekonomisk stöttning till projektet. 

Anställd för att driva projektet har varit Jan Karlsson. Projektet syftar till att initiera ett 

varaktigt intresse för vilt, natur, jakt och miljöfrågor hos de unga. Skol- och 

ungdomsprojektet är ett viktigt och bra marknadsföringsinstrument. Jägareförbundet möter 

barn och ungdomar på dagis- eller skolnivå och skapar en positiv bild av jakt och jägare som 

barnen tar med sig hem och sprider bland föräldrar m.fl. Barnen lär sig känna igen vår 

logotype och de får en positiv bild av oss jägare.  

 Skolbesöken har återigen börjat ta fart, 1500 barn i åldrarna 7-12 år har berörts av Skol-och 

Ungdomsprojektet och ca 700 ungdomar från 15 år och äldre.  Sportlovsaktiviteter, 

sommarlovs- och höstlovsaktivitet har som vanligt ägt rum i vårt verksamhetsområde. 

 Som vanligt skickas det ut information om projektet till berörda kommunala förvaltningar 

under december och januari månad. En del besök görs också i syfte att” sälja” in projektet.  

Janne Karlsson/Projektledare. 

 

UTBILDNING 

JÄGAREXAMEN (Ledningsgrupp gemensam för Västra Götaland) 

Gruppen har bestått av ordförande Jan Carlsson, Lisbeth Hellner och suppleant Mattias 

Olsson för Västra Götaland Väst. 

Bo-Eric Persson och suppleant Mona Landin för S Älvsborg. 

Åke Johansson och suppleant Katarina Larsson för Skaraborg. 

Adjungerade tjänstemän har varit Katarina Dahlgren och Fredrik Jönsson. 

Gruppen har under året haft fyra möten, samtliga har genomfört som digitala teams-möten. 
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Provledare / Provbanor 

8 personer har genomfört den digitala provledarutbildningen som avslutades i Skövde under 

våren med en praktiska del. 

3 provledarträffar, en i vardera länet, har hållits med mycket god uppslutning och fina 

diskussioner.  

Ett tjugotal provbanor i de tre länen har besiktigats under 2022. Det stora antalet beror på 

Corona-avbrottet under 2021. Fortsättningsvis kommer banbesiktning att ske vart femte år.  

Behovet av provledare kommer att undersökas under våren 2023 allt för att säkerställa att vi 

följer direktiv och föreskrifter från Naturvårdsverket. 

Provstatistik 

Vi kan konstatera att vi haft en liten minskning av antal personer som tagit jägarexamen 

jämfört med 2021. Totalt i Västra Götaland blev 4644 godkända delprov utförda. Vilket 

innebär att vi fått ca 1100 nya jägare examinerade i Västra Götaland. Nya webbaserade 

teoriprovet fortsätter att fungera bra och gör att utbildningskurserna har fått ett större innehåll 

för att eleverna skall lyckas. 

 

UTBILDNINGSVERKSAMHET 

Utbildningarna har varit få under rådande situation med corona. Vi har dock kunnat 

genomföra några utbildningar efter att restriktionerna började att lätta. 

• Tre utbildningsjakter i att locka räv.  

• En utbildningsjakt för enbart nya jägare. 

• En utbildning i passning, flåning och sotning av rådjur på det vilt som sköts under 

utbildningsjakten.  Två styckningskvällar med fällda vildsvin. 

• Två utbildningsjakter på småvilt för jägarskolelever. 

 

SKYTTEGRUPPEN 

Jägarförbundet Västra Götaland Väst och Sotenäs Jaktvårdskrets bjöd in till länsmästerskap 

2022 i jaktkombination. Platsen var Kärrhålans skjutbana utanför Kungshamn. 6st skyttar 

kom till start och genomförde tävlingen med Fredrik Norberg som länsmästare 2022. 

Skyttesimulatorn Sim Way har lånats av flertal kretsar och av ungdomslägret under året 2022. 
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MEDLEM OCH MARKNAD 

MEDLEM 

Medlemsantalet i länsföreningen har vid utgången av december 2022 ökat med 59 jämfört 

med föregående år. Tretton kretsar har fått ett ökat medlemsantal. 

Jaktvårdskrets 2022 2021 2020 2019 

Ale 404 402 398 377 

Alingsås 622 628 607 592 

Askim Härad 628 636 604 603 

Bokenäset 203 195 197 201 

Färgelanda 200 205 207 209 

Hisingen-Göteborg 2352 2331 2276 2200 

Härryda Östra 213 206 218 197 

Kungälv - Stenungsund 874 880 866 863 

Landvetter 216 216 211 199 

Lerum-Partille 536 519 521 498 

Ljungskile 209 208 203 195 

Mellerud 287 286 287 292 

Munkedal-Lysekil  569 567 557 557 

Norra Dal 757 739 738 760 

Orust 388 391 392 378 

Sotenäs 296 302 295 296 

Strömstad 466 459 477 471 

Södra Skärgården 102 97 98 103 

Tjörn 241 224 226 222 

Trollhättan - Lilla Edet 759 768 783 781 

Uddevallanejden 272 274 256 249 

Vårgårda 257 252 253 231 

Vänersborg 584 587 578 569 

Utan krets 0 4 29 28 

Totalt 11 435 11 376 11 277 11 071 
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MARKNAD 

Vi deltog i Bokmässan i Göteborg under slutet av september med ekonomiskt stöd från 

Göteborgs Jagtsällskaps stiftelse och med arrangemangsstöd av Studiefrämjandet. I vår 

monter som hela tiden var bemannad med två-tre personer förevisade vi kurslitteratur och en 

del övriga böcker som finns att köpa i Jägareförbundets web-shop. Vi sålde 39 viltkokböcker 

och ett kurspaket. Under hela tiden bjöd vi på smakprov av viltkött i form av rökt korv och 

rökta stekar av vildsvin, dovhjort och rådjur. Under mässdagarna beräknar 117vi att c:a 4000 

personer smakade på viltkött. Besökarna ställde mång frågor om jakt och jägarutbildning. 

Hisingen-Göteborgs JVK som var representerade under större delen av tiden kunde även 

svara på lokala frågor om verksamheten och hur man kommer i kontakt med kretsen. Alla 

besökare erbjöds även en viltolycksremsa att lägga i sin bil. 

 

EKONOMI 

Länsföreningen redovisar för 2022 ett överskott på 117 488kr, vilket är ett stort överskott 

jämfört budget. Trots ett mer öppet samhälle och lättade restriktioner har länsföreningen inte 

lyckats leva upp till den budgeterade verksamheteCovid-19 påverkade fortfarande delvis 

möjligheterna till verksamhet. 2023 har ett bättre utgångsläge när det kommer till 

genomförande av aktiviteter och därför har vi en budget för 2023 som är inställd på ett 

underskott för att föra tillbaka medlen till våra medlemmars gagn.   

Göteborgs Jagtsällskaps Stiftelse bidrar som tidigare år med en större del av kostnaden för 

skol-och ungdomssatsningen (SOU-projektet) samt stöttning ekonomiskt för att återigen 

kunna närvara vid bokmässan och sprida vårt budskap om jaktens betydelse för samhället.  

Som tidigare år utrycker vi vårt stora tack till Göteborgs Jagtsällskaps Stiftelse för det stöd vi 

erhåller för utbildning, lägerverksamhet och ungdomssatsningar.   

 Sammantaget är vår ekonomiska ställning fortsatt stabil med utrymme för större satsningar 

på projekt och riktade insatser till våra kretsar. 
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Revisionsberättelse 

Till årsstämma i Jägareförbundet Västra Götaland Väst Organisationsnummer 802452-

0457  

Rapport om årsredovisningen 

 Vi har granskat årsredovisningen för Jägareförbundet Västra Götaland Väst. 

 Styrelsens ansvar för årsredovisningen  

Det är styrelsen som har ansvaret för att upprätta en årsredovisning som ger en rättvisande bild 

enligt årsredovisningslagen och för den interna kontroll som styrelsen bedömer är nödvändig 

för att upprätta en årsredovisning som inte innehåller väsentliga felaktigheter, vare sig de beror 

på oegentligheter eller på fel. 

Revisorns ansvar 

Vårt ansvar är att uttala oss om årsredovisningen på grundval av vår revision. Vi har utfört 

revisionen enligt god revisionssed i Sverige. Vi har planerat och utfört revisionen för att uppnå 

rimlig säkerhet att årsredovisningen inte innehåller väsentliga felaktigheter.  

En revision innefattar att genom olika åtgärder inhämta revisionsbevis om belopp och annan 

information i årsredovisningen. Revisorn väljer vilka åtgärder som ska utföras, bland annat 

genom att bedöma riskerna för väsentliga felaktigheter i årsredovisningen, vare sig dessa beror 

på oegentligheter eller på fel. Vid denna riskbedömning beaktar revisorn de delar av den 

interna kontrollen som är relevanta för hur föreningen upprättar årsredovisningen för att ge en 

rättvisande bild i syfte att utforma granskningsåtgärder som är ändamålsenliga med hänsyn till 

omständigheterna, men inte i syfte att göra ett uttalande om effektiviteten i föreningens interna 

kontroll. En revision innefattar också en utvärdering av ändamålsenligheten i de 

redovisningsprinciper som har använts och av rimligheten i styrelsens uppskattningar i 

redovisningen, liksom en utvärdering av den övergripande presentationen i årsredovisningen. 

Vi anser att de revisionsbevis vi har inhämtat är tillräckliga och ändamålsenliga som grund för 

våra uttalanden.  

Uttalanden  

Enligt vår uppfattning har årsredovisningen upprättats i enlighet med årsredovisningslagen och 

ger en i alla väsentliga avseenden rättvisande bild av föreningens finansiella ställning per den 

31 december 2022 och av dess finansiella resultat för året enligt årsredovisningslagen. 

Förvaltningsberättelsen är förenlig med årsredovisningens övriga delar.  

Vi tillstyrker därför att årsmötet fastställer resultat- och balansräkningen. 
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Rapport om andra krav enligt lagar och andraförfattningar samt stadgar  

Utöver vår revision av årsredovisningen har vi även reviderat styrelsens förvaltning för 

Jägareförbundet Västra Götaland Väst för räkenskapsåret 2022-01-01 - 2022-12-31. 

 Styrelsens ansvar 

Det är styrelsen som har ansvaret för förvaltningen.  

Revisorns ansvar  

Vårt ansvar är att med rimlig säkerhet uttala oss om förvaltningen på grundval av vår revision. 

Vi har utfört revisionen enligt god revisionssed i Sverige. 

 Som underlag för vårt uttalande om ansvarsfrihet har vi utöver vår revision av 

årsredovisningen granskat väsentliga beslut, åtgärder och förhållanden i föreningen för att 

kunna bedöma om någon styrelseledamot har företagit någon åtgärd eller gjort sig skyldig till 

försummelse som kan föranleda ersättningsskyldighet. 

Vi anser att de revisionsbevis vi har inhämtat är tillräckliga och ändamålsenliga som grund för 

vårt uttalande.  

Uttalanden  

Styrelsens ledamöter har enligt vår uppfattning inte handlat i strid med föreningens stadgar. 

Vi tillstyrker 

att föreningens årsmöte beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret.  

 

Bollebygd 2023-_ _- _ _  Mellerud 2023 -_ _- _ _  

Andreas Johnsson   Thomas Johansson 

 

 

 

 

 

 

UNDERTECKNAD ÅRSREDOVISNING  OCH 

REVISIONSBERÄTTELSE REDOVISAS I SEPARAT DOKUMENT PÅ 

STÄMMAN  



LÄNSFÖRENINGSSTÄMMA              2023-04-04 

 

 24 

  

VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL 2023 ÅRS 

LÄNSFÖRENINGSSTÄMMA I JÄGAREFÖRBUNDET VÄSTRA 

GÖTALAND VÄST 

Val av ordförande för Länsföreningsstämman 

Ordförande       Lars Ivarsbo   

Vice Ordförande       Dan Nyberg   

 

Ordförande för Länsföreningen i Västra Götaland Väst på 1 år  

 Morgan Andersson (omval) 

Ledamöter till styrelsen i Länsföreningen i V. Götaland Väst på 2 år 

Valregion 1 

Lennart Gustavsson, Vänersborg, i tur att avgå:  Lennart Gustavsson (omval) 

Martina Friberg, Vänersborg, ett år kvar 

Fyllnadsval 1 år efter Lisbeth Hellner   Susanne Kellerman, Trollh.-L:a Edet 

Valregion 2 

Mats Svantesson, Lilla Edet, tur att avgå   Mats Svantesson (omval) 

Vakans sedan tidigare     Kristina Larsson, Kung-Sten (nyval) 

Stefan Alm, Alingsås, har ett år kvar 

Valregion 3 

Magnus Blomstrand, Munk-Lys, i tur att avgå  Magnus Blomstrand (omval) 

Niklas Karlsson Strömstad, i tur att avgå  Martin Hahne, Sotenäs, (nyval) 

Mattias Olsson, Orust, har ett år kvar  

 

Valregion 4 

Anders Sundbäck, Kungälv-St.sund, i tur att avgå Kjell Andersson, Härryda Ö, (nyval) 

Fyllnadsval 1 år efter Eric Mandelsvärd  Piero Giobbi, His- Gbg 

Dahn Andersson Hisingen-Gbg, ett år kvar  
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Val av två revisorer och två suppleanter i Länsföreningen VGV på 1 år, 

Tomas Johansson, Mellerud,   (omval) 

Andreas Johnsson Alingsås,   (omval)  

Mattias Samuelsson, Lindome,   (omval) personlig ersättare för Tomas Johansson 

P-A Bäcklund, Alingsås   (omval)  personlig ersättare för Andreas Johnsson 

Val av två revisorer och två suppleanter i Göteborgs Jaktsällskaps stiftelse på 1 år, 

Josefin Larsson, Göteborg, ordinarie,  (omval) 

Mattias Samuelsson, Lindome, ordinarie,  (omval) 

Bengt Kron, His.-Gbg, suppleant,   (omval) personlig ersättare för Josefin Larsson 

Lars Hyllert, His.- Gbg, suppleant,  (omval) personlig ersättare för Mattias Samuelsson 

 

Val av 3 ombud och 3 suppleanter till Svenska Jägareförbundets årsstämma 2022 

Valberedningen föreslår att stämman ger styrelsen i uppdrag att inom sig utse ombud till 

förbundets årsstämma och suppleanter för dessa. 

Styrelsen har behandlat frågan och föreslår: 

Ordinarie: Morgan Andersson och Magnus Blomstrand 

Suppleanter:  

Ersättning till styrelse och revisorer 

Ordförande    30 % av ett prisbasbelopp per år  

Sekreterare    25 % av ett prisbasbelopp per år 

Skattmästaren   5 000 kr/år 

Samtliga ledamöter  3 000 kr per år 

Vid inkomstbortfall      750 kr för halvdag  

Vid inkomstbortfall   1 500 kr för heldag 

Reseersättning   enligt den skattefria normen (25,00 kr/mil) 

Revisorer, berättigade till ersättning för inkomstbortfall, 750 kr för halvdag och 1 500kr för 

heldag.  

Revisorer, reseersättning enligt den skattefria normen. 
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Ersättning till valberedning 

Valberedningen har inget eget förslag utan ger styrelsen/stämman uppdraget att besluta 

härom. 

 

Valberedningen Västra Götaland Väst 

Orvar Ottosson (Valberedningens ordförande) 

 

Styrelsens förslag till kretsbidrag 

Styrelsen föreslår kretsbidraget oförändrat 20 kronor per medlem och aktivitetsstöd enligt 

tidigare regelverk för rapporterad areal i Viltdata 

Ersättning för viltdatarapportering: Vid uppnådda 30% rapporteringsgrad utgår 5öre/ha  

Ersättningen per ha ökar med ett öre per ha för var 10:e % över 30% så att 90% arealtäckning 

ger 11öre per rapporterad ha. Kretsens areal och rapporteringsgrad hämtas från Viltdata. 

Ökningen är kontinuerlig från 30% så att exempelvis 42% ger 6,2öre/ha. 

 

 

Styrelsens förslag till ersättning för valberedning 

Ordförande 2000 kr samt övriga 995 kr i kostnadsersättning.  

Reseersättning som för styrelsen. 
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2023 års valberedning – förslag 

Namnförslag från kretsarna är inte klart ännu 

 

 

 

 

 

   Kretsar 

Valregion 1  Norra Dal   Mellerud 

   Färgelanda   Vänersborg 

 

Valregion 2  Trollhättan-Lilla Edet  Ale    

   Vårgårda   Alingsås   

   Lerum-Partille    

 

Valregion 3  Strömstad   Sotenäs 

   Munkedal-Lysekil   Bokenäset 

Uddevallanejden            Orust 

   Ljungskile 

 

Valregion 4  Tjörn    Kungälv-Stenungsund 

   Hisingen/Göteborg,   Södra Skärgården 

  Härryda Östra   Landvetter 

  Askim Härads 
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Rekrytering av en valberedning 

• Det skall rekryteras en ordförande från valfri valregion. Om ordföranden får förhinder 

blir en av de två representanterna i den valregion som utsett ordförande 

ställföreträdare. 

• Till föreningsstämman 2024 är det valregion 4 som står på tur att samordna 

förslag 

• Det skall rekryteras 1 ledamot från respektive valregion för en mandattid av 2 år. 

• Följande kretsar har uppdraget att samordna nomineringsarbetet inom sin region: 

Valregion 1: Vänersborg    Valregion 2: Ale  

            Valregion 3: Munkedal-Lysekil    Valregion 4: Södra Skärgården 

 

• Om det uppstår en vakans i valberedningen så är det upp till styrelsen att fatta beslut 

om vakansen skall ersättas genom att utlysa extra stämma 

 

Valberedningens uppdrag är: 

• att lämna förslag på Ordförande för Länsföreningen 

• att lämna förslag på styrelseledamöter till Länsföreningen enligt arbetsinstruktion 

• att lämna förslag på två revisorer och två suppleanter till Länsföreningen 

• att lämna förslag på två revisorer och två suppleanter till Göteborgs Jagtsällskaps 

Stiftelse 

• att lämna förslag på ersättning till styrelse och revisorer 

• att lämna förslag på Ordförande för Årsstämman  

• att lämna förslag på vice Ordförande för Årsstämman 
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FÖRSLAG TILL VERKSAMHEFTSPLAN 2023 

Styrelsen har tagit fram en aktivitetsplan som skall gälla för verksamhetsåren 2023-2024. 

Aktivitetsplanen medger möjlighet till planering av framtida aktiviteter, så första halvåret bör 

användas till verksamhetsplanering. Våren kan utnyttjas till dialoger och utbildningar via 

webb-baserat upplägg.  

JAKT & VILTFÖRVALTNING 

• Samarbete mellan de tre länsföreningarna i Västra Götaland:  

• Mål: att skapa en gemensam arbetsgrupp för de tre länen. För att uppnå bra 

förvaltning av klövvilt i länet.  

• Mål: att skapa en gemensam arbetsgrupp, som skall kunna bidraga till en bättre 

förvaltning av våra stora rovdjur i länet. 

 

• Samordning av viltförvaltnings- och skötselområden. 

Mål: Länsföreningen skall bjuda in representanter från Äfo grupperna till information 

och dialog.  

Mål: Att alla skötselområden och ÄFO följer SJF:s ”Handlingsplan älg” 

• Rovdjursinventering/rapportering  

Mål: Delta i och vid behov organisera länsomfattande inventering av stora rovdjur 

• Klövviltinventering.  

Mål: Påverka ÄSO och KSO att i större utsträckning inventera klövvilt för att på så 

sätt få bättre underlag i förvaltningsplaneringen 

• ”Intern” rovdjursinventering/rapportering 

Mål: Utveckling och arbeta för förvaltning av de stora Rovdjuren (jakt och 

skyddsjakt) inom länsföreningens område. 

• Verka för att kronskötselområde registreras. 

Mål: Huvuddelen av arealen i vårt verksamhetsområde täcks av KSO. 

• Viltstammar i balans med fodertillgång. 

Mål: Arbeta för att få klövviltet i balans. Informera om foderkrisen för bla. älgen. 

• Vi har en lokal och regional samverkan med jord- och skogsbruk samt andra 

intressenter. 

Mål: Söka samarbete med organisationer som kan bidra till ökad fodertillgång för 

klövviltet. Detta gäller för hela Västra Götaland. 

Viltdata 

Fortsätta följa rapporteringen av älg och övrigt vilt.  

Riktat arbete mot kretsar som under 2022 inte nådde över 30% arealtäckning 
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2021/2022 för övrigt vilt. Motivera kretsarna att öka rapporteringen genom att ge 

ersättning för rapporterad areal 

Mål 

• Minst 60 % av kretsarna har nått över 30% täckningsgrad  

• Ökning av rapporteringsgraden mot 40% totalt 2024. 

• Träffar med kretsar där potentialen till ökning är stor  

 

 

UTBILDNING 

Utbildningar under detta år kommer att vara både digitala och med fysiska träffar, där det går 

att samarbeta med Studiefrämjandet.  

Vi kommer att besöka jägarskolorna under hösten och informera om förbundet. Vi kommer 

även att försöka få till utbildningar där speciella önskemål kommer in under året.  

 

Skyttegruppen 

Målsättningen för skyttegruppen i VGV under 2023 är att stimulera övnings- och 

tävlingsskytte för en ökad skjutskicklighet och -säkerhet. 

Gruppen planerar i samarbete med övriga skyttegrupper i länet att genomföra utbildningar av 

skytteinstruktörer, verka för utbyte mellan skjutbanorna i regionen och bistå med hjälp 

avseende skytte till kretsar och skjutbanor inom VGV. Skyttegruppen planerar också att i 

samarbete med någon av skjutbanorna i VGV anordna LM i jaktskytte. 

  

Hund 

Efter pandemin så ser vi nu möjligheter till att komma igång med aktiviteter på allvar. En 

träff med hundinstruktörer kommer att ske under våren 2023. Vi  behöver vi få till en översikt 

av planerade kurser och aktiviteter. Instruktörsutbildningarna har haft svårt att fyllas med 

deltagare. En bidragande orsak är dom relativt höga kostnaderna för att genomgå 

utbildningarna. 

Vi har tankar på att regionalt få till samarbete med rasklubbar. Vi kommer att ta kontakt med 

ett antal för att undersöka om intresse finns. 

Arbetet med Projekt Eftersöksassistans fortsätter som tidigare. 
 

NVR 

Utbildning av NVR-personal kommer att utbildas enligt den av länsföreningen framtagna 

kursen för ytterligare personer. Anmälningsinformation rörande detta har skickats ut till 

kretsarna. 
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OPINION & KOMMUNIKATION 

• Fortsatt kommunikation via sociala medier för snabb information. 

• Nya personer kommer att ta över kommunikationsansvaret. 

Webb 

• Gammal information skall rensas bort. 

Hemsidan kommer till en del att få ett nytt utseende. Jägareförbundet centralt kommer 

att uppdatera profilen.  

• Generellt kommer inte information som finns på riksnivå att skrivas på vår hemsida, 

men om vi bedömer det som speciellt intressant kommer länkar att läggas in. 

• Kretsar utan egen hemsida kommer att kontaktas för att försöka få dem att skapa och 

sköta egen hemsida. 

• Stöta på kretsarna att hålla sina hemsidor aktuella. 

 

JAQT 

• Minst 4 träffar anordnade utav länsföreningen 

• En regionträff för kretsarnas JAQT verksamhet, centralt anordnad i tex 

Trollhättan/Vänersborg 

• Delta i rikstäckande JAQT verksamhet samt utbildningar inom området.  

•  

MEDLEM & MARKNAD 

Mässor 

Länsföreningen kommer att ansvara för deltagande på Bok- och biblioteksmässan i september 

med ökad närvaro av representanter av Hisingen-Göteborgs JVK.  

För mera lokala mässor är det mer lämpligt att kretsarna ansvarar för genomförandet, men 

länsföreningen kan bistå med materiel och viss medverkan om så behövs. 

 

UNGDOM 

Skol- och ungdomsprojektet 

• Besök på gymnasium eller liknande.  

Mål: 1-3 besök om året. 

• Fortsätta att erbjuda besök i skolorna  

Mål: 700 berörda elever, lärare, föräldrar. 

• Dagläger på Skogaryd.  

Mål: 2 stycken skolklasser 

• Övernattnings läger Skogaryd  

Mål: 2 stycken skolklasser 
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• Vara ett stöd för jaktvårdskretsarna i deras ungdomsverksamhet.  

Mål: öka verksamheten i kretsarna. Här kommer projektet göra ett nytt försök att få i 

gång verksamhet under 2023. 

• Delta i större sammanhang typ mässor eller dylikt i syftet att visa upp jägare och 

jakten, värva medlemmar. 

Mål: 2 stycken tillfällen. 

• Fortsätta samarbetet med Skog och Ungdom, Fritidsfiskarna. 

• Vara behjälplig i övriga ungdomsfrågor. 

• Fortsätta att vara delaktig i utvecklingen av Skogaryd. Kan vara så att det är en av de 

största till gångar vi har. 

• Svamp- och skogsdag för hela familjen, en dag i naturen med utematlagning och 

svamp, djur- och naturlära. Kanske tillsammans med andra aktörer som t.ex. 

Studiefrämjandet, Friluftsfrämjandet eventuellt andra aktörer som har naturen som sin 

spelplan. 

För skol- och ungdomsprojektet /Janne Karlsson 

 

Ungdom och Skogaryd 

Aktiviteter vi skall försöka genomföra:  

• Ett ungdomsläger på Skogaryd under vår/försommaren  

• Ett ungdomsläger under höstlovet v.44  

• Jakter för ungdomar, jägarskolelever och nya jägare och fortsätta med åteljakterna på 

vildsvin.  

• Erbjuda rävjakt med ev rävlock.  

• Fortsätta att utveckla jakterna på Skogaryd med WeHunt och arbeta in den nya 

Markdelen. 

• Skapa goda förutsättningar för viltet med att anlägga viltåkrar sätta upp saltstenar. 

• Om vi får styrelsens och markägarnas tillstånd, skapa en förutsättning för att kunna 

genomföra ”Jakt för alla”.  
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BUDGET 2023 

 2023 2022 2022 

 Budget Utfall Budget 

 Helår Helår Helår 

Rörelsens intäkter    

Medlemsavgifter 850 000 850 494 850 000 

Försäljning diverse 20 000 18 427 25 000 
Göteborgs Jagtl. Stiftelse  
Ungdom 120 000 542 866 120 000 

   Till skolprojekt 365 000  350 000 

   Mässor 50 000   

   Arrendebidrag Skogaryd 90 000   

Övriga intäkter          15 000 31 819 2 000 

Summa intäkter 1 495 000 1 443 606 1 347 000 

    

Kostnader    

Jakt och viltförvaltning    

Älg, skog -30 000 0 -5 000 

Rovdjur -40 000 -10 245 -40 000 

Kust -30 000 -15 643 -15 000 

Hund -5 000 0 -5 000 

NVR -35 000 -28 980 -25 000 

Urban jakt -15 000 0 0 

Viltdata -5 000 0 -5 000 

Viltdata Arealbidrag -20 000 -12 144 -50 000 

    

Utbildning    

Skytte -10 000 -3 203 -15 000 

Utbildningar -40 000 -28 752 -55 000 

Kretsbidrag -230 000 -219 835 -230 000 

Lokalt aktivitetsstöd -30 000 0 -35 000 
    

Opinion och kommunikation    

Kommunikation  -15 000 0 -15 000 

Ungdom -60 000 -9 438 -55 000 

Ungdomsprojektet -600 000 -474 472 -450 000 

JAQT -20 000 -2 000 -15 000 
    

Medlem och marknadsföring    

Mässor -75 000 -68 529 -45 000 

Skogaryd -140 000 -151 337 -140 000 

    

Delsumma verksamheter -1 400 000 -822 670 -1 160 000 
    

Förvaltning    
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Årsstämma -50 000 -81 235 -40 000 

Kostnader förtroendevalda -150 000 -99 533 -130 000 

Avskrivningar -23 000 -22 678 -23 000 

Övrig förvaltning -130 000 -99 115 -120 000 

Delsumma förvaltning -353 000 -279 883 -343 000 

    

Summa kostnader -1 753 000 -1 012 624 -1 498 000 

    

Resultat -258 000 117 487 -151 000 
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MOTIONER 

Inga motioner har lämnats in från kretsarna 

 

 


